
Protokół nr 9/VII/2015

z obrad IX sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 2 czerwca 2015 roku

Rozpoczęcie obrad  – godz. 13.00

Zakończenie obrad –  godz. 16.00

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol,  Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Sekretarz

Gminy  Krystyna  Stępniewska,  Radca  Prawny  Wawrzyniec  Rybak,  Kierownik  ZGKiM  Karol

Kozak i sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący  Rady   przywitał  wszystkich  obecnych  a  następnie  stwierdził  prawomocność

obrad. Stwierdził, na podstawie listy obecności, że cały skład rady jest obecny. Ustawowy skład

Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z VIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

3. Podjęcie  uchwały w sprawie  zmian budżetu  Gminy Trąbki  Wielkie  na  rok 2015 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-

2030 - referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.
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5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina

Trąbki  Wielkie  w zakresie  działki  nr  132/23  w Trąbkach  Wielkich  -  referuje  Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina

Trąbki Wielkie w zakresie działki nr 14/6 w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy;

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  dla  części  obrębu  ewidencyjnego  Mierzeszyn  -

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  dla  lokalizacji  inwestycji  celu  publicznego,  jaką

jest dwutorowa napowietrzna linia elektroenergetyczna 400 kV Grudziądz – Pelplin –

Gdańsk Przyjaźń - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  poboru  w  drodze  inkasa,  określenia  inkasentów  i

wysokości  wynagrodzenia  za  inkaso  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami

komunalnymi - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej  przez właścicieli  nieruchomości

położonych na obszarze Gminy Trąbki Wielkie  - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy;

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w

Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

12. Podjęcie  uchwały  w sprawie współtworzenia przez  Gminę Trąbki  Wielkie  obszaru

lokalnej  grupy  działania   „Trzy  Krajobrazy”  -  referuje  Pan Błażej  Konkol  Wójt

Gminy;  

13. Interpelacje i zapytania radnych;

14. Wystąpienia sołtysów;

15. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są uwagi do proponowanego porządku obrad.

Wójt Gminy Błażej Konkol wnosi o wprowadzenie do dzisiejszego porządku obrad uchwał:
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 w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z Komendą  Wojewódzką  Policji

w Gdańsku  przy udziale  Komendy Powiatowej  Policji  w Pruszczu  Gdańskim dotyczącego

przekazania  środków  pieniężnych  na  zakup  nowego  środka  transportu  służbowego

z przeznaczeniem  do  użytkowania  przez  funkcjonariuszy  Komisariatu  Policji  w Trąbkach

Wielkich, Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim.

 w sprawie zmiany uchwały Nr III/14/2014 z dnia 30 grudnia 2014 roku w sprawie

wysokości  i  zasad  ustalania  oraz  rozliczania  dotacji  celowej  dla  podmiotów

prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący Rady Gminy spytał  kto jest  za  uwzględnieniem powyższych punktów do

porządku obrad.

Obecnych podczas głosowania było 10 radnych.

Głosowanie:

Za – 10

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie jest  za wprowadzeniem proponowanych projektów

uchwał do porządku obrad.

Przewodniczący  Rady zaproponował,  aby  uchwałę  w   sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie

porozumienia z Komendą Wojewódzką Policji w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji

w Pruszczu  Gdańskim  dotyczącego  przekazania  środków  pieniężnych  na  zakup  nowego  środka

transportu służbowego z przeznaczeniem do użytkowania przez funkcjonariuszy Komisariatu Policji

w Trąbkach  Wielkich,  Komendy Powiatowej  Policji  w Pruszczu  Gdańskim wpisać  jako  punkt  13

porządku  obrad,  a  kolejna  uchwała  tj.  w  sprawie  zmiany uchwały Nr  III/14/2014  z  dnia  30

grudnia 2014 roku w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla

podmiotów  prowadzących  żłobki  lub  kluby  dziecięce  na  terenie  Gminy  Trąbki  Wielkie,

wpisać pod pozycję 14 porządku obrad. 

Kolejno odczytał w całości proponowany porządek obrad:

Proponowany porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad

- Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z VIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

2. Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy;

3. Podjęcie  uchwały w sprawie  zmian budżetu  Gminy Trąbki  Wielkie  na  rok 2015 -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;
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4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-

2030 - referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy.

5. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina

Trąbki  Wielkie  w zakresie  działki  nr  132/23  w Trąbkach  Wielkich  -  referuje  Pan

Błażej Konkol Wójt Gminy;

6. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie, Gmina

Trąbki Wielkie w zakresie działki nr 14/6 w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej

Konkol Wójt Gminy;

7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  dla  części  obrębu  ewidencyjnego  Mierzeszyn  -

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

8. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu

zagospodarowania  przestrzennego  dla  lokalizacji  inwestycji  celu  publicznego,  jaką

jest dwutorowa napowietrzna linia elektroenergetyczna 400 kV Grudziądz – Pelplin –

Gdańsk Przyjaźń - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

9. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  poboru  w  drodze  inkasa,  określenia  inkasentów  i

wysokości  wynagrodzenia  za  inkaso  opłaty  za  gospodarowanie  odpadami

komunalnymi - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

10. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wzoru  deklaracji  o  wysokości  opłaty  za

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej  przez właścicieli  nieruchomości

położonych na obszarze Gminy Trąbki Wielkie  - referuje  Pan Błażej Konkol Wójt

Gminy;

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w

Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

12. Podjęcie  uchwały  w sprawie współtworzenia przez  Gminę Trąbki  Wielkie  obszaru

lokalnej  grupy  działania   „Trzy  Krajobrazy”  -  referuje  Pan Błażej  Konkol  Wójt

Gminy;  

13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia  z Komendą

Wojewódzką  Policji  w Gdańsku  przy  udziale  Komendy  Powiatowej  Policji  w Pruszczu

Gdańskim dotyczącego przekazania środków pieniężnych na zakup nowego środka transportu

służbowego  z przeznaczeniem  do  użytkowania  przez  funkcjonariuszy  Komisariatu  Policji

w Trąbkach Wielkich, Komendy Powiatowej Policji w Pruszczu Gdańskim.

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/14/2014 z dnia 30 grudnia 2014

roku  w  sprawie  wysokości  i  zasad  ustalania  oraz  rozliczania  dotacji  celowej  dla
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podmiotów  prowadzących  żłobki  lub  kluby  dziecięce  na  terenie  Gminy  Trąbki

Wielkie.

15. Interpelacje i zapytania radnych;

16. Wystąpienia sołtysów;

17. Wolne wnioski. 

Przewodniczący Rady spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad.

Obecnych podczas głosowania było 10 radnych.

Głosowanie:

Za – 10

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad z uwzględnionymi zmianami.

• Przyjęcie protokołu z VIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie  .

Przewodniczący     Rady - poinformował, że do Biura Rady nie zgłoszono uwag do protokołu. Kolejno
spytał, kto jest za przyjęciem protokołu z VIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Obecnych podczas głosowanie było  10 radnych.

Głosowanie:

Za –  10

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z VIII zwyczajnej Sesji Rady Gminy

Trąbki Wielkie.

Ad 2

Informacja     Wójta     Gminy     Trąbki     Wielkie     o     pracach     między     sesjami     Rady     Gminy.

Wójt     Gminy     Błażej     Konkol przedstawił informację o pracy między-sesyjnej. Poinformował m.in. że:

– rozpoczęły się prace remontowe przy drodze wojewódzkiej nr 222– termin zakończenia prac
początek września;

– w ramach  porozumienia  z  Powiatem Gdańskim rozpoczął  się  remont  drogi  z  Gołębiewa
Wielkiego w kierunku Sobowidza. Przewidziany termin wykonania prac - dwa miesiące;

– odbyło się spotkanie z nadleśniczym z Nadleśnictwa Kolbudy w sprawie terenów będących w
posiadaniu Nadleśnictwa w sprawie możliwości przejęcia odpłatnego  tych terenów  na rzecz
Gminy. 

– odbyło się spotkanie z Fundacją Pozytywne Inicjatywy w sprawie dofinansowania żłobków w
Kaczkach  i w Trąbkach Wielkich;
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– podpisano umowy: 

a) budowa miejsc wypoczynku w Kłodawie, Trąbkach Małych i Łaguszewie; 

b) rozbudowa sieci wodociągowej w Mierzeszynie  - żaden z oferent nie podpisał umowy na
wykonanie;

c) budowa  oświetlenia  wewnętrznego  w  Sobowidzu,  Kaczkach  i  Trąbkach  Wielkich  –
umowa dopiero będzie podpisywana;

d) rozliczono projekty, które były realizowane w roku poprzednim;

              / do posiedzenia dołączyli radni: Marian Płotka i Wioleta Frydrych/

– odbyło  się  spotkanie  z  kierownikami  jednostek  organizacyjnych  w  temacie  bieżącego
funkcjonowania urzędu;

– odbyło się spotkanie z nową Panią Dyrektor Oddziału Górniczego w Gdańsku tematem były
częste, rzetelne kontrole na naszych żwirowniach;

– spotkanie z przedstawicielami Firmy Orange w sprawie zasięgu telefonii komórkowej; 

– trwa proces budowy sieci gazowej na terenie gminy. Wójt zachęca mieszkańców  do składanie
wniosków  do  Zakładu  Gazowniczego  o  przyłączenie się  do  tej  sieci.  Ilość  wniosków
zadecyduje o powstaniu tej sieci w danej miejscowości. 

– zakończyły się prace kanalizacyjne w Czerniewie i Czerńcu. Inwestycja została oddana do
użytku; 

– uczestniczył w 70 leciu istnienia Dziennika Bałtyckiego;

– ogłosiliśmy przetargi na budowę oświetlenia  w: Trąbkach Wielkich, Ełganowie i Sobowidzu.

– dokonano zbycia dwóch lokali komunalnych znajdujących się w Domachowie;

– kolejno Wójt odczytał zarządzenia, które zostały wydane od ostatniego posiedzenia. W sumie
wydano 11 zarządzeń.

Na koniec swojej wypowiedzi Wójt Gminy przekazał życzenia od Dyrektora Szkoły Podstawowej w
Czerniewie  oraz  Szkoły  Podstawowej  w  Trąbkach  Wielkich  z  okazji  25-lecia  Samorządu
Terytorialnego.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  zwrócił  się  z  prośba  do  wójta  gminy  o  powtórzenie  ,  który  z
projektów nie zostanie zrealizowany.

Wójt  Gminy poinformował,  że  nie  zostanie  zrealizowany projekt  budowy sieci  wodociągowej  w
miejscowości  Mierzeszyn.  Nie zostanie on zrealizowany z uwagi na brak dofinansowania do jego
budowy. Oferenci nie podpisali umowy a trzeci oferent miał wskazaną kwotę przekraczającą środki
które zostały zabezpieczone na budowę tego wodociągu. 

Ad 3
Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015;

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska – uzasadniła potrzebę podjęcia w/w uchwały, odczytując
uzasadnienie powyższej uchwały.

6



Wójt Gminy - zwrócił uwagę, że w posiadanym przez radnych projekcie uchwały należałoby

ująć środki na dofinansowanie żłobków (ok. 12 000,00 zł.) jeżeli w dniu dzisiejszym byłaby

podjęta uchwała, która została wprowadzona do porządku obrad w sprawie wysokości i zasad

ustalania  oraz  rozliczania  dotacji  celowej  dla  podmiotów prowadzących  żłobki  lub  kluby

dziecięce na terenie Gminy Trąbki Wielkie.

 Radny J.  Sroka – proponuje,  aby powyższą  zmianę  wprowadzić  w dniu  dzisiejszym do
budżetu.

Przewodniczący  Rady  Gminy –  przeszedł  do  przegłosowania  propozycji  Wójta  dot.
zabezpieczenia środków na dofinansowanie żłobków w wysokości 12 000,00 zł.  

W głosowaniu udział bierze 12 Radnych.

Za – 12

Rada  Gminy  Trąbki  Wielkie  jednogłośnie  wprowadziła  do  projektu  uchwały  zmianę  dot.
zabezpieczenia w budżecie gminy środków na dofinansowanie żłobków w Kaczkach i w
Trąbkach Wielkich.  

Przewod  niczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych.

Głosowanie:

Za – 12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr IX/49/2015 w w/w sprawie.

Ad 4 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2015-

2030.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Skarbnik  Gminy –  uzasadniła  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  Podała,  że  uchwała
wieloletniej prognozy finansowej  jest pochodną zmian uchwały budżetowej.

Przewodniczący Rady Gminy – Spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 12 radnych.

Głosowanie:

Za – 12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0
7



Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr IX/50/2015 w w/w sprawie.

Ad.  5  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie,  Gmina

Trąbki Wielkie w zakresie działki nr 132/23 w Trąbkach Wielkich;  

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy – uzasadnił  potrzebę podjęcia  powyższej  uchwały.  Poinformował,  że projekt
uchwały  był  omawiany  na  posiedzeniu  komisji.  Dotyczy  działki,  która  może  być
przeznaczona  pod  działalność  gospodarczą,  pod  usługi.  Obecny  plan  zakładał
skomunikowanie  tych  terenów  przez  tę  działkę.  Obecnie,  ta  droga   zostałaby w  wyniku
zmiany  tego planu zlikwidowana i działka ta może być w pełni użytkowana jako działka
usługowa na różnego rodzaju przedsięwzięcia bo obecnie jest podzielona tak jakby na dwie
części, to powoduje, że trudno ją używać do większych przedsięwzięć gospodarczych, może
stanowić dwie odrębne mniejsze działki, co uważam, że ekonomicznie byłoby nieuzasadnione
zbywanie w takim kształcie działek.  Proszę o podjęcie tej  uchwały i  docelowo do zbycia
działki. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy ktoś zgłasza jakieś uwagi. Uwag nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  12 radnych.

Głosowanie:

Za – 12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr IX/51/2015 w w/w sprawie.  

Ad.  6  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  części

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obrębu Trąbki Wielkie,  Gmina

Trąbki Wielkie w zakresie działki nr 14/6 w Trąbkach Wielkich;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gm  iny – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Działka ta, jest położona przy
wyjeździe z Trąbek Wielkich, po lewej stronie. W planie miejscowym  na chwilę obecną jest
ona  zapisana  jako  działka  rolna.  Uważa,  że  racjonalne  jest,  przychylić  się  do  wniosku
właściciela tej działki o przekształcenie tej działki na działalność usługowo – rzemieślniczą z
uwagi na sąsiadujące działki, które spełniają taką właśnie funkcję.

/Do posiedzenia dołączył Rany P. Zarzycki/

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

/Do posiedzenia dołączył Radny Michał Studziński/
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Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   1

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr IX/52/2015 w w/w sprawie.  

Ad. 7  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu ewidencyjnego Mierzeszyn.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy  - uzasadnił  potrzebę podjęcia powyższej uchwały.  Poinformował, że projekt

zakłada  przystąpienie do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

Mierzeszyna.  Proponuje  tę  miejscowość  z  uwagi,  że   jest  tam  dość  intensywny  ruch

budowlany na zasadzie podziału terenu na 30 arów tzw. podział rolny, który jest trudny do

zahamowania. Należy również zdać sobie sprawę z tego, że nabywcy tych terenów zgłoszą się

za moment do gminy po: drogę, po wodociąg, po kanalizację i po inną infrastrukturę, która

będzie potrzebna a z tego tytułu Gmina nie może pobrać żadnych opłat. Uważa, że przestrzeń

tę należy uregulować, tym bardziej, że jest to również przestrzeń historyczna. Prosi o podjęcia

powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy są uwagi do powyższej uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

  
Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr IX/53/2015 w w/w sprawie.  

Ad. 8  Podjęcie uchwały w sprawie  przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania przestrzennego dla lokalizacji inwestycji celu publicznego, jaką jest

dwutorowa  napowietrzna  linia  elektroenergetyczna  400  kV  Grudziądz  –  Pelplin  –

Gdańsk Przyjaźń;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/
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Wójt Gminy  - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że inwestycja

ta  nie  dotyczy  tylko  terenów  gminnych,  ale  również  powstanie  ona  na  terenach  gmin

sąsiednich. Na terenie Gminy Trąbki Wielkie cała inwestycja planowana jest nad obszarem

leśnym za wyjątkiem miejscowości Domachowo i Mierzeszyn, tam napowietrzna linia będzie

wkraczała  w  tereny rolne.  Inwestycja  jest  realizowana  przez  Polskie  Sieci  Energetyczne.

Obsługą  całego  procesu  zajmuje  się  Firma  SAG  Elbud  w  Gdańsku  S.A.  Jest  to  proces

związany z postępem cywilizacyjnym. Inaczej nie da się tego zrealizować. Zapotrzebowanie

na energię jest coraz większe. 

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy są uwagi do powyższej uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

  
Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr IX/54/2015 w w/w sprawie.  

Ad. 9 Podjęcie  uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa, określenia inkasentów i

wysokości wynagrodzenia za inkaso opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy  - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej  uchwały. Poinformował, że uchwała

dotyczy  podatków i opłat.,  które mogą pobierać od mieszkańców sołtysi,  za co uzyskają

należną  im  kwotę   inkaso  –  wynagrodzenie.  Warunkiem  pozostania  inkasentem,  jest

wyrażenie przez sołtysa zgody. Na chwilę obecną na 25 sołectw zgodę wyraziło 17 sołtysów.

Zwrócił się do sołtysów z prośbą o przeanalizowanie jeszcze tego tematu. Oprócz sołtysów

wyznaczony jest  również pracownik Zakładu Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w

Trąbkach  Wielkich.  Spytał,  czy  ktoś  z  sołtysów  nie  wyraziłby  jeszcze  zgody  na  bycie

inkasentem. 

Zgłosili się:

 Sołtys wsi Domachowo – Pan Krzysztof Pepliński oraz 

 Sołtys wsi  Zaskoczyn Pani Kamila Borkowska.
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Stwierdzono, że osoby te, należy dopisać do listy inkasentów stanowiącej załącznik nr 1 do

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy są jeszcze jakieś uwagi do powyższej uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

  
Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr IX/55/2015 w w/w sprawie.  

Ad.  10 Podjęcie uchwały  w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za

gospodarowanie  odpadami  komunalnymi  składanej  przez  właścicieli  nieruchomości

położonych na obszarze Gminy Trąbki Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt  Gminy -  Poinformował,  że  przedstawiony projekt  uchwały uległ  zmianie  jedynie  o

propozycję,  aby  rozszerzyć  obecnie  obowiązujące   deklaracje  o  pozycje  domków

letniskowych. W poprzedniej deklaracji nie było pozycji nr 44. Tylko na tym polega różnica.

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy są uwagi do powyższej uchwały.

Uwag nie zgłoszono

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

  
Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr IX/56/2015 w w/w sprawie.  

Ad.  11  Podjęcie  uchwały w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  nieruchomości

położonej w Trąbkach Wielkich - referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/
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Wójt Gminy  - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że dotyczy

działki nr 14/8 położonej w Trąbkach Wielkich. Przedsiębiorca, który prowadzi w sąsiedztwie

działalność jest zainteresowany zakupem przedmiotowej działki. 

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy są uwagi do powyższej uchwały.

Uwag nie zgłoszono

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

  
Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr IX/57/2015 w w/w sprawie.  

Ad.  12  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  współtworzenia  przez  Gminę  Trąbki  Wielkie

obszaru lokalnej grupy działania  „Trzy Krajobrazy”;  

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy  - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że rozpoczęła

się  nowa perspektywa unijna  na  lata  2014  –  2020,  gdzie  również  w ramach  programów

rozwojów obszarów wiejskich  będzie  Oś  lider  +  i  inne  projekty  do  zrealizowania.  LGD

skupia swoim zasięgiem za wyjątkiem Przywidza wszystkie Gminy Powiatu Gdańskiego. Z

tego programu w poprzedniej perspektywie unijnej korzystaliśmy na dofinansowanie różnych

rzeczy  typu:  placów  zabaw,  boiska,  świetlice  wiejskie  a  także  np.  zakup  sprzętu

nagłaśniającego. Proszę o podjęcie tej uchwały, jest to źródło dofinansowania dla Gminy na

kolejne różne rzeczy do roku 2020.   

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy są uwagi do powyższej uchwały.

Uwag nie zgłoszono

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

  
Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0
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Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr IX/58/2015 w w/w sprawie.  

Ad  13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zawarcie  porozumienia
z Komendą Wojewódzką Policji w Gdańsku przy udziale Komendy Powiatowej Policji
w Pruszczu Gdańskim dotyczącego przekazania środków pieniężnych na zakup nowego
środka transportu służbowego z przeznaczeniem do użytkowania przez funkcjonariuszy
Komisariatu  Policji  w Trąbkach  Wielkich,  Komendy  Powiatowej  Policji  w Pruszczu
Gdańskim.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Wójt  Gminy –  uzasadnił  potrzebę  podjęcia  powyższej  uchwały.  Poinformował,  że   Rada
Gminy  30  grudniu  2014r.  podjęła   uchwałę  i  wyraziła  zgodę  na  przekazanie  środków
pieniężnych  na  zakup  nowego  środka  transportu.  Wówczas  proponowana  była  kwota  w
wysokości  18 tys.  zł.  Komendant  Powiatowy Policji  w Pruszczu Gdańskim zwrócił  się  z
wnioskiem  o  zwiększenie  tej  kwoty  o  2  000  zł.  z  uwagi  na  to,  że  zostałby  zakupiony
samochodem terenowym.  Uważa,  że propozycja  ta  jest  uzasadniona.  Drugą część zakupu
przedmiotowego  samochodu  dofinansuje  Gmina  Pszczółki  Gdański.  Prosi  o  podjęcie
powyższej uchwały.  

Przewodniczący Rad  y Gminy: spytał, czy są uwagi do powyższej uchwały.

Uwag nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

  
Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr IX/59/2015 w w/w sprawie.  

Ad 14 Podjęcie uchwały  w sprawie zmiany uchwały Nr III/14/2014 z dnia 30 grudnia

2014 roku w sprawie wysokości i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla

podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Trąbki Wielkie.

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Wójt Gminy  - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że uchwała

dotyczy dofinansowania punktów żłobkowych jednego w Kaczkach a drugiego w Trąbkach

Wielkich.  Dofinansowanie  jest  w  wysokości  200  zł.  na  każde  dziecko.  W  punktach

przedszkolnych może być maksymalnie po 15 dzieci do lat 3. Udzielenie dotacji wiąże się z

tym, że należy ją odpowiednio rozliczyć.  

Przewodniczący Rady Gminy: spytał, czy są uwagi do powyższej uchwały.

Uwag nie zgłoszono.
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Przewodniczący Komisji Ekonomicznej – poinformował, że komisja ekonomiczna omawiała
powyższy temat. Prosi o przystąpienie do przegłosowania uchwały.

Odczytano treść uchwały. Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

  
Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr IX/60/2015 w w/w sprawie.  

Ad. 13 Interpelacje i zapytania radnych;

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły interpelacje i
zapytania radnych.

Radny Z. Klonowski – spytał  w jakim terminie możliwe jest  wybudowanie wodociągu w
Mierzeszynie.

Wójt Gminy – poinformował, że w perspektywie tegorocznej. Zaznaczył,  że jeżeli w tym
roku zostały zabezpieczone środki  w budżecie,  to  również  w danym roku jest  ogłoszony
przetarg i jest budowany wodociąg.

Radny J. Selka – przypomniał, że z oszczędności po przetargowych miał zostać dokończony
projekt wodociągu w Kleszczewie i był taki zapis w budżecie gminy. 

Wójt Gminy – zgodził się z powyższym, były takie ustalenia. Jeżeli będą oszczędności to
spróbujemy to zrobić. Zaznaczył, że inwestycje te są kosztochłonne.

Radny J. Selka – najpierw miał być budowany wodociąg tam gdzie był projekt. Wnioskuję o
to aby po Mierzeszynie dokończyć wodociąg w Kleszczewie.  

Wójt Gminy – myślę ze z wodociągami będziemy się jeszcze mierzyć, cały czas przybywa
nam mieszkańców. Jak tylko pojawią się środki z oszczędności po przetargowych i nie tylko
to inwestycje te będą dokańczane. 

Wiceprzewodniczący Rady J. Sroka – proponuje aby w pierwszej kolejności brać pod uwagę
te miejsca do budowy wodociągu, gdzie jest kilka domów a nie tam gdzie są pojedyncze. 

Wójt  Gminy –  proponuje,  aby wykonać   zestawienie,  gdzie  powinny  jeszcze  takie  sieci
wodociągowe  na  terenie  gminy  powstać.  Zestawienie  to  zostanie  przedstawione  na
posiedzeniu komisji EiRG. 

Radny R. Budzyński – spytał o dwa lokale: jeden znajdujący się w Szkole Podstawowej w
Mierzeszynie a drugi który pozostał po świetlicy wiejskiej  w Domachowie. Spytał, czy w
stosunku do tych  lokali podjęte są już jakieś plany. 
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Kierown  ik ZGKiM – jeżeli chodzi o lokal w Mierzeszynie to jest tylko kwestia przekazania
protokolarnego. Pozostałe kwestie typu energia, woda – są uregulowane

Wójt Gminy – co do lokalu w Domachowie , wiem, że było omawiane na posiedzeniu komisji
. Nie znam decyzji Rady gminy w tej kwestii. 

Przewodnicząca  Komisji  ROŚiSS -  opinia  komisji  była  taka,  aby lokal  ten  wystawić  na
sprzedaż  ewentualnie  przeznaczyć  na  mieszkanie  komunalne.  Temat  ten  miał  być  jeszcze
przedyskutowane na posiedzeniu komisji Ekonomicznej i Rozwoju Gospodarczego.  

Radny K. Kusaj – był przegląd budynków komunalnych, komisja dokonująca wizję lokalną
miała zaopiniować czy nadają się one do zamieszkania czy też nie. Spytał, czy jest możliwość
uzyskania wglądu do  protokołu z tej wizji.

Wójt Gmin  y – dokumenty te są jawne, nie jest to żadna tajemnica. 

Ad. 9 Wystąpienie sołtysów.

Sołtys wsi Sobowidz – czy Firma przewozowa ARIWA dał jakąś odpowiedź.

Wójt  Gminy –  nie,  niestety  nie  dała  odpowiedzi.  Rozmawiałem  jeszcze  z  jednym
przewoźnikiem – SALEWSKIM. Nie tylko na temat transportu w Sobowidzu, ale również na
temat  tych miejscowości,  gdzie  jest  trudne połączenie.  Wymaga to kwestii  policzenia.  Na
pewno  nie  obędzie  się  to  bez  dotacji  gminy.  Postaram się  aby  do  końca  miesiąca  była
informacja. 

Sołtys  wsi   Sobowidz –  czy jest  możliwość,  aby można u  sołtysów uzyskać  jednodniowe
pozwolenie na łowienie ryb.

Wójt Gminy – jeżeli ktoś ma kartę wędkarska to może we wielu miejscach łowić ryby , ale
jeżeli tej karty nie ma, to musi mieć jednodniowe zezwolenie na połów ryb. Zorientuję się w
tej sprawie. Dzisiaj nie potrafię udzielić informacji.

Sołtys  wsi  Mierzeszyn –na  ul.  Kasztanową  wjeżdżają  samochody  ciężarowe,  droga  jest
zastawiona. Wcześniej było mówione, że nie ma problemu z postawieniem znaków, ale do
chwili dzisiejszej nie zostało to zrobione – to chyba jest jakiś problem z tym Kolejna sprawa
dotyczy wywozu odpadów komunalnych od Pani Radkowskiej z ul Łąkowej. Od sierpnia nie
są wywożone od tej  Pani odpady komunalne.  Sprawa  Pani Araśniewicz również nie jest
wyjaśniona. 

Wójt Gminy – w sprawie Pani Araśniewicz jest problem wielkości działki. Oczywiście jest to
kwestia dogadania się z przewoźnikiem, czy będzie mógł wjeżdżać tam na posesję. .

Sołtys wsi Mierzeszyn – uważa, że gdyby została wyremontowana ul. Klonowa to problem
ten byłby rozwiązany.

Wójt  Gminy –   Poinformował,  że  Gmina  nie  jest  w  stanie  zrobić  wszystkich  dróg  do
poszczególnych  posesji.  Sprawdzi,  dlaczego  od  Pani  Radkowskiej  od  sierpnia  nie  są
wywożone śmieci.
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Sołtys wsi Błotnia – zgłosił również problem odbioru odpadów komunalnych w sołectwie
Błotnia.

Przewodniczący Rady Gminy – prosi, aby sprawy dotyczące odbioru odpadów komunalnych
zgłaszać do Pani Justyny Majewskiej – pracownika Urzędu Gminy.

Sołtys  wsi  Klępiny–spytała  jakie  środki  zostały  zabezpieczone  na  remont  elewacji  w
Sobowidzu i czy ktoś brał pod uwagę plac zabaw w Sobowidzu dla najmłodszych.

Wójt Gminy – elewacja w Sobowidzu będzie połączona z projektem rozbudowy szkoły , musi
powstać tam zespół szkolno – przedszkolny, niema tam warunków, należy rozbudować szkołę
i będzie to połączone jako jedno zadanie. Plac zabaw wykonuje szkoła, Pani Dyrektor ma
środki na plac zabaw zabezpieczone.

Sołtys wsi Warcz – poruszył problem zapadającego się chodnika po pracach wykonywanych
przez firmę zakładającą słupy energetyczne.

Sołtys wsi Cząstkowa – zakwestionowała powyższą wypowiedź. Stwierdziła, że chodnik na
chwilę obecną jest w lepszym stanie niż był przed wykonywaniem prac. 

Sołtys  wsi  Błotnia –  Nawiązał  do  nienależycie  wykonywanych  przez   ZGKiM  prac
związanych z naprawą drogi na wybudowaniu. 

Radny  J.  Selka –  stwierdził,  że   drogi  nie  naprawi  się  jednym  przejazdem  walca,  czy
równiarki.

Kierownik  ZGKiM–  Poinformował,  że  ZGKiM  ma  problem  z  poruszaniem  się  walca
szczególnie po drogach wojewódzkich – zbiera mandaty a kierowca punkty karne. 

Przewodniczący Rady Gminy – uważa, że należy przewidzieć w budżecie gminy środki na
zakup sprzętu, który przewoziłby walec w odpowiednie miejsca na terenie gminy. 

Sołtys  wsi  Błotnia –  Poruszył  temat  podatków  –  są  umorzone  podatki  a  w  rodzinach
dyskusyjnych wyśmiewają się z sołtysów, że ktoś  „załatwił sobie” umorzenie podatku. Prosi,
aby komisja rewizyjna przeprowadziła kontrolę pracy poprzedniego sołtysa. Uzasadnił tym,
że to,  co zostało przejęte  od poprzedniego sołtysa, wszystko jest  uszkodzone: komputery,
alarm.

Wójt Gminy – co do umorzenia podatku, procedura jest taka, ze jeżeli jest sytuacja trudna to
dokonywany jest wywiad środowiskowy, sprawa  jest kierowana również do zaopiniowania
przez radę sołeckiej   i  dopiero  wówczas  następuje decyzja.  W większej  jednak części  są
odpracowania a niżeli umorzenia.

Przewodniczący Rady Gminy –  poruszył  temat  dzikiego wysypiska  śmieci  w Ełganowie.
Spytał jakie są dalsze losy tej sprawy.

Wójt Gminy – osoby zostały namierzone. Policja dalszą część postępowania prowadzi. Nie
mam informacji na jakim etapie jest to postępowanie. 
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Przewodniczący Rady Gminy  - spytał, czy rada jako organ wykonawczy, czy ustawodawczy
nie powinna coś w tej sprawie zrobić, jest to dziwne, wiemy kto to uczynił, znamy osoby a
jako Urząd Gmina nic nie możemy zrobić.

Wójt Gmina – jest prowadzona odpowiednia procedura a na koniec jest wykonanie zastępcze.

Sołtys  wsi  Kleszczewa –  były  śmieci  w  Czerniewie  –  śmieci  zostały  usunięte  przez
mieszkańców. Sprawcę policja  wykryła i teraz wykonawca, który usunął śmieci na drodze
sądowej może ubiegać się o zwrot kosztów. 

Sołtys wsi Mierzeszyn – przypomniała o Spektaklu w Mierzeszynie, który odbędzie się w
najbliższa sobotę o godz. 19.00  Zaprosiła wszystkich.

Wójt  Gminy  skierował  podziękowanie  do  Pani  Sołtys  wsi  Pawłowa  za  zorganizowaną
imprezę w dniu uroczystym otwarcia świetlicy. Kolejno przypomniał że w Pawłowie w dniu
21.06.2015r. odbędzie się Turniej Sołectw.

Ad 10 Wolne wnioski

– mieszkaniec  gminy – poruszył  temat  farmy wiatrowej  na terenie  gminy– chciałby

dowiedzieć się jak wygląda sytuacja w tej sprawie na dzień dzisiejszy. Kolejne pytanie

dotyczyło  podjętej  na  dzisiejszej  sesji  uchwały  dotyczącej  zmiany  deklaracji  za

wywóz  odpadów  komunalnych.  Spytał,  czego  dokładnie  zmiana  ta  dotyczy,  czy

wywozu  śmieci  od  domków  letniskowych,  czy  od  nieruchomości,  czy  również

przyczep kampingowych. Kolejne pytanie- przy drodze do Rościszewka stoi drzewo,

które jest całkowicie suche  . Przy lekkim wietrze gałęzie spadają na drogę. Stwierdził

że w którymś momencie to drzewo spadnie prawdopodobnie na drogę ponieważ jest

tak pochylone. Kolejno poruszył temat braku znaku pierwszeństwa przy wiadukcie w

Sobowidzu od strony Rościszewka. Pod koniec wypowiedzi zapytał, czy utrzymanie

drogi nowo zrobionej należy do utrzymania gminy,

– Wójt Gminy- poinformował, że większe informacje w sprawie farmy wiatrowej będzie

miało Stowarzyszenie PROGRES. Gmina nie jest stroną w tej sprawie, dlatego nie jest

informowana o etapie tego postępowania. Na dzień dzisiejszy jest etap odwoławczy i

chyba nic się  nie dzieje.  Jeżeli  chodzi  o drogę do Rościszewa, to jest  przy naszej

drodze, gmina powinna się tym zająć. Zwrócił uwagę, że takie sprawy mieszkańcy

powinni zgłaszać do Sołtysa wsi.  Jeżeli chodzi o sprawę braku znaku pierwszeństwa

przy wiadukcie – to zostanie to zgłoszone do Starostwa Powiatu Gdańskiego. Sprawa

odpadów komunalnych dotyczy nieruchomości.
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Przewodniczący Rady Gminy podziękował  wszystkim  za  czynny udział  i  zamknął  IX
zwyczajną sesję Rady Gminy.

Pro  tokołowała: Przewodniczący Rady Gminy:

             (-) Katarzyna Czyż                     (-) Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji

3. Uchwały podjęte na sesji – nr IX/49/2015- IX/60/2015
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